
SF Nordjylland dagsorden D: 23/10-2023 
Løkkegade 20      9000 Aalborg.         Kl. 19:00- 21:00 

Til stede: Henning, Dorte M. Nielsen, AnneMette S. Pedersen, Lene, Charlotte, Anna Grethe, Anders, Melina 

Afbud: Ivan, Christina 

Tid Punkt Hvad indeholder punktet Referat 
1900 Velkommen   
 Ordstyrer  Thomas 
 Referant  René 
 Henvendelse fra Nils Brøgger Vedhæftet i indkaldelse Der skal findes en ressourceperson til EP valgkamp. 

Der er forslag om Astrid Budolfsen. Hun har sagt ja. 
Vi indbyder hende til mødet i januar, mht. 
forventningsafstemning.  
Hun er enstemmigt valgt. 

 Vedtægter Den reviderede udgave 
Læs venligst disse igennem 
Arbejdsgruppe ønskes nedsat 

Anna Grethe og René fortsætter arbejdet. 
Vi aftaler 2 møder inden januar, vi afstemmer og sikrer 
ordlyd og gyldighed med SF centralt, og vi sender forslaget 
til afstemning ved repræsentantskabet 

 Naturmødet Dorte tegner og fortæller Dorthe orienterer. 
Det vokser sig større og større - og opgaven vokser med. 
NB! Naturmødet ’24 ligger 3 uger før EP-valget. 
Der er ønske om en fælles SFN-indlæg omkring naturen. -
Også for at få en Nordjysk vinkel 
SF Hjørring ønsker og har stort behov for mere assistance.  
 
Thomas kontakter alle lokalforeningerne for at finde 
naturinteresserede frivillige til at hjælpe med at arr. SF’s 
naturmøde. Thomas samler og kontakter efterfølgende 
Dorthe, som tager over herfra. 
Thomas vedhæfter link til Naturmødet 



 Generalforsamling Dagsorden opstartes  
    
 KPLU Henning opdaterer, gerne med referat Der har ikke været i KPLU-møde siden sommer.  

Der er møde igen 2/11 
Det er forventet at Kommuneaftalen bliver et emne. 
Der er debat og uenighed omkring kommende 
affaldsordning. Man vil fra centralt hold privatisere 
området. 

 LL Melina orienterer Melina orienterer om LL arbejde. 
 Repræsentantskabsmøde 6. november (Thisted) (Evt Pia OD. Eller Therese) Anna Grethe og Anders arbejder videre med opgaven. 
 Københavnerturen Udsat til 20/4-24 Turen er flyttet uden yderligere omkostninger. 

Turen bliver meldt ud til lokalformænd i januar ’24. 
 Regionsbudget Lene og AG orienterer Budgettet er landet på den bedst mulige måde.  

Der bliver ryddet op i økonomien nu og ikke trukket ud. 
Alle opgaver, der ikke er ”skal-opgaver”, er der skåret i. 
Der kommer ny direktør på Universitetshospitalet. 
Midlertidig Direktør tiltrådt – Per Christiansen. 
Der er en ny Regionsdirektør på vej – Jacob Krogh – 
tiltræder pr. 1/11 

2055 EVT  Pia OD kommer på besøg den 6/2 – vi har bestyrelsesmøde 
mandag den 5/2. 
 
Melina fremsender en formulering ang. vedtægterne og 
valgte forpersoners ønske om pronomen. 

 

 


